
Schriftelijke vragen

Datum: 2 september 2020

Aan het college van B&W

Onderwerp: Walburg verbouwt 

Geacht college,

De bouw bij Walburg vordert gestaag. Nu viel mij op dat de hoek bij de Aldi voor fietsers ( en 
ook auto’s) erg gevaarlijk is.
Je ziet namelijk geen verkeer vanaf rechts komen tot je het gebouw van de Aldi voorbij 
komt.
Dit heb ik voorgelegd aan de aannemer. Die stuurt het volgende antwoord:

Dank voor uw bericht.
Dit is inderdaad een lastig hoekje. Het zicht is hier minimaal.
Ondanks dat er nu tijdelijke bestrating ligt (tot ongeveer november dit jaar) zal ook in de nieuwe 
situatie het hier niet beter worden qua zicht.
In de plannen van de gemeente die wij uitvoeren, staat het als volgt aangegeven hoe het moet 
worden ingericht:
 

Nu heb ik de volgende vragen aan de wethouder: 
- is er iets veranderd aan de situatie door de aanbouw van de Aldi ten opzichte van de 
originele tekeningen?



- kan er nog kritisch gekeken worden naar deze hoek om de veiligheid te verbeteren?

Omdat de bestrating pas in november definitief wordt in dit deel lijkt het mij verstandig om 
daar nu naar te kijken.

Zie onderstaande foto voor beeld vanuit fietser.

Vriendelijke groet, 

Marleen Willemse – Slobbe
Fractie ChristenUnie- SGP 


